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آندو جوایزش را به شهدا تقدیم کرد
کاپیتان تیم مل��ی فوتبال ایران جایزه خود به 
عن��وان بهترین هافبک لیگ برتر را به ش��هدای 
شهر تبریز تقدیم کرد. آندرانیک تیموریان درباره 
غیبتش در مراسم برترین های فوتبال ایران اظهار 
کرد: اگ��ر زودتر ب��ه من اطلاع می دادند ش��اید 
می توانس��تم در مراسم شرکت کنم اما مسؤولان 
سازمان لیگ روز چهارشنبه هفته پیش در حالی 
که فق��ط 3 روز ب��ه برگزاری مراس��م مانده بود 
ب��ا من تماس گرفتند که م��ن هم هرچه تلاش 
کردم نتوانس��تم گذرنامه ام را ازمسؤولان باشگاه 
ام الصلال قطر دریافت کنم. وی افزود: تیم جدیدم 
برای برگ��زاری اردوی تدارکاتی هفته آینده عازم 
هلند اس��ت و گذرنامه من را باشگاه برای ارجاع 
به س��فارت هلند در قطر تحویل گرفته و امکان 
بازگرداندن گذرنامه و اقدام برای سفر به ایران در 
زمان کوتاه وجود نداشت. از طرفی چون گذرنامه ام 
را ت��ازه عوض کرده بودم باید برای گرفتن ویزای 
قطر هم در این فرصت کم اقدام می کردم تا برای 
بازگشت دوباره به این کشور دچار مشکل نشوم اما 
متاسفانه در این زمان اندک که در ایام تعطیلی هم 
بود فرصتی وجود نداشت تا اقدام کنم. تیموریان 
درباره اینکه با وجود انتخاب شدن به عنوان برترین 
هافبک س��ال و قرار گرفتن در این پست بالاتر از 
قاسم حدادی فر در اقدامی عجیب به عنوان مرد 
س��ال فوتبال ایران برگزیده نشد، گفت: مهم تر از 
این مس��اله صحبت هایی بود که مسؤولان در آن 
مراس��م درباره ش��هدای جنگ تحمیلی به زبان 
آوردند. در جریان صحبت هایی که درباره شهدای 
عزیزمان انجام شد قرار گرفتم و باید از افرادی که 
نام ش��هدا را در این مراسم به زبان آوردند، تشکر 
ویژه کنم. وی افزود: بدون ش��ک اگر شهیدان آن 
رش��ادت ها را به خرج نمی دادند اکنون کشورمان 
در این آرامش و امنیت به س��ر نمی برد. شنیدم 
آقای قنبرزاده، مدیرعامل باش��گاه نفت تهران در 
آن مراس��م نمادی که به عنوان برترین باشگاه به 
آنها اهدا شد را تقدیم شهدا کردند. من هم قصد 
دارم همین کار را انجام دهم چون عمیقا نسبت 
به شهدای عزیز کشورمان احساس دین می کنم. 
می خواستم نمادی که به عنوان بهترین هافبک به 
من اهدا شد را تقدیم شهیدان 8 سال دفاع مقدس 
شهر تبریز کنم. از آقای عباسی و آقای ذوالفقاری 
مدیرعامل و سرپرس��ت باش��گاه تراکتورس��ازی 
می خواهم این نماد را تقدیم موزه ش��هدای شهر 
تبریز کنند تا ش��هیدان بدانند ما ورزشکاران به 

یادشان هستیم.

توافق صداوسیما و فدراسیون فوتبال
رئیس فدراسیون فوتبال گفت درپی نشستی 
مش��ترک در موض��وع حق پخ��ش تلویزیونی با 
صداوسیما به توافق رسیده است. نشست مشترکی 
با حضور علی کفاشیان رئیس فدراسیون فوتبال، 
مهدی تاج رئیس سازمان لیگ و قائم مقام سازمان 
صدا و س��یما برگزار شده است و طی آن طرفین 
درباره حق پخش تلویزیونی به توافق رس��یده اند. 
علی کفاشیان هرچند اش��اره ای به جزئیات این 
تفاهم ها نکرده اما درگفت وگویی دراین باره گفته 
است این جلسه در ادامه جلسات گذشته بوده و 
گفت وگوهای خوب و روشنی انجام شده و طرفین 

به تفاهم هایی هم رسید ه اند.

کفاشیان رئیس شد!
علی کفاش��یان صاح��ب صندلی ریاس��ت 
کمیته فوتس��ال و فوتبال ساحلی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا ش��د. با تایید اعضای هیأت اجرایی 
AFC، علی کفاشیان، رئیس فدراسیون فوتبال 
به عنوان رئیس کمیته فوتس��ال کنفدراس��یون 
فوتبال آس��یا انتخاب شد. پروسه انتخاب رؤسا و 
نایب رئیس های کمیته های کنفدراسیون فوتبال 
آس��یا به این صورت است که رؤسا و نواب رئیس 
باید عضو کمیته اجرایی AFC باشند که بر این 
اساس علی کفاش��یان نایب رئیس کنفدراسیون 
فوتبال آس��یا و عض��و هیأت رئیس��ه AFC به 
ریاست کمیته فوتسال و فوتبال ساحلی رسید. 
کفاشیان اغلب کارمندان این فدراسیون را برای 
عضوی��ت در کمیته های کنفدراس��یون فوتبال 
آس��یا نامزد ک��رده بود اما از لیس��ت بلندبالایی 
که کفاش��یان به  ای اف س��ی داده بود تنها 8 نفر 
پذیرفته و بقیه رد شدند. در لیستی که فدراسیون 
به ای اف سی فرس��تاده، تقریبا نام بیشتر مردان 
و زنان��ی ک��ه در فدراس��یون کار می کنند دیده 
می ش��د. از خود کفاشیان و مهدی تاج گرفته تا 
هوشنگ نصیرزاده و امیرحسین حسینی، مدیر 
روابط عمومی فدراسیون. براساس مقررات، از هر 
کشور تنها یک نفر می تواند در یک کمیته عضو 
باشد. از طرف دیگر عضویت فرد در یک کمیته، 
مانع عضویت او در کمیته های دیگر خواهد بود، 
با این وجود فدراسیون فوتبال ایران برای برخی 
کمیته ه��ا 2 یا 3 نفر را پیش��نهاد داده اس��ت. 
عجیب تر اینکه در فهرس��تی که گفته می شود 
فدراسیون به ای اف سی فرستاده، علیرضا اسدی، 
دبیرکل فدراس��یون، برای عضویت در دو کمیته 
پیشنهاد شده است. گفته می شود زهره هراتیان 
برای عضویت در کمیته پزشکی، محمد درخشان 
برای کمیته مالی، علیرضا اسدی برای عضویت در 
کمیته مسابقات، جهانگیر بیگلری و وثوق احمدی 

برای کمیته استیناف و انضباطی تایید شده اند.

نقل و انتقالات فوتبال اروپا
از مشخص شدن تیم بعدی پپ تا 

نتیجه جلسه پرس با راموس
هر چه ب��ه روزهای پایانی فصل جابه جایی 
تابستانی و شروع لیگ های معتبر اروپایی نزدیک 
می ش��ویم انتقال بازیکنان هم بیشتر می شود. 
بعضی از تیم ها تا الان توانسته اند بازیکنان مورد 
نظ��ر خود را جذب کنن��د و کارهای تاکتیکی 
را در فص��ل آمادگی دنبال می کنند اما در این 
میان بعضی از تیم ها هم منتظر روزهای پایانی 
هستند تا خریدهای بزرگ خود را پس از کش 
و قوس های زیاد ج��ذب کنند. در این گزارش 
می خواهیم به مهم ترین اخبار فصل جابه جایی 

تابستانی در 2۴ ساعت اخیر بپردازیم.
تواف�ق یونایتد با س�نگربان مورد علاقه  ■

لوئیس فان خال
باشگاه منچستریونایتد در ادامه خریدهای 
خوب خود این در پس��ت دروازه دست به کار 
شد و سرخیو رومرو سنگربان تیم ملی فوتبال 
آرژانتی��ن در جام جهانی 2۰۱۴ را جذب و با او 
رس��ما قرارداد 3 ساله امضا کرد. رومرو پیش از 
این در آلکمار هلند با لوئیس فان خال کار کرده 
است و به خوبی با این مربی هلندی و تفکرات 
او آشنا است. قرارداد این دروازه بان 28 ساله با 
سامپدوریا تابستان سال جاری به پایان رسید 
و او بنا به درخواس��ت لوئیس فان خال پیراهن 
شیاطین سرخ را بر تن کرد. هنوز معلوم نیست 
این دروازه بان آرژانتینی جانشین ویکتور والدس 
در یونایتد شده است یا اینکه لوئیس فان خال 
با توج��ه به احتمال زیاد جدای��ی داوید دخه آ 
می خواه��د از او به عنوان دروازه بان نخس��ت 
استفاده کند. رومرو بعد از پیوستن به شیاطین 
س��رخ در گفت وگویی که با سایت رسمی این 
باش��گاه داش��ت، گفت: بازی برای بزرگ ترین 
تیم جهان رویایی اس��ت که برای من برآورده 
شده است. افتخار می کنم پیراهن تیم بزرگی 
چون منچستریونایتد را بر تن می کنم. لوئیس 
فان خال مربی بزرگی اس��ت و ب��ه خوبی او را 
می شناسم. بی صبرانه در انتظار شروع  چالش 
جدید خود با یونایتد هستم و نهایت تلاش خود 
را به کار می گیرم تا بهترین بازی ها را برای تیم 

جدیدم به نمایش بگذارم.
گوآردیولا از تیم بعدی خود سخن به میان  ■

آورد
قرارداد پپ گوآردیولا، س��رمربی اسپانیایی 
بایرن مونیخ تابستان سال بعد به پایان خواهد 
رس��ید. هر چند کارل هاینس رومنیگه رئیس 
این باش��گاه آلمان��ی اعلام کرده اس��ت اجازه 
نخواهد داد گوآردیولا بعد از پایان قراردادش از 
بایرن جدا شود اما گزارش ها حاکی از این است 
که پپ گزینه بعدی هدایت منچسترس��یتی 
خواهد بود. روزنامه لوفیگارو فرانسه اعلام کرد 
که پپ گوآردیولا رس��ما به سران بایرن اعلام 
کرده اس��ت در تابستان سال آینده این تیم را 
ترک خواهد کرد تا جانشین مانوئل پیگرینی 
در منچسترسیتی شود. گوآردیولا 2 سال قبل 
بعد از کارنامه درخشانی که در بارسلونا داشت 
هدای��ت بایرن مونیخ را برعه��ده گرفت به این 
امید که این تیم را قهرمان لیگ قهرمانان اروپا 
کند اما هنوز نتوانس��ته است به این ماموریت 
خود عمل کن��د. او در فصل س��وم حضورش 
در بایرن به دنبال قهرم��ان کردن این تیم در 
لیگ قهرمانان  اروپا اس��ت در غیر این صورت 
حتی اگر برای سومین سال پیاپی قهرمانی در 
رقابت های بوندس لیگا را به دس��ت آورد کسی 

نمی گوید که او در بایرن موفق بوده است.
استمفوردبریج در آستانه استقبال از کایخون ■

چلسی بر خلاف فصل تابستانی سال قبل 
در س��ال جاری فعالیت کمی داشته است. این 
تیم ک��ه پیش از این رادام��ل فالکائو را جذب 
ک��رده بود به نظر می رس��د ب��ه دنبال مهاجم 
دیگری است. روزنامه تلگراف انگلیس اعلام کرد 
ژوزه مورینیو به رومن آبراموویچ مالک متمول 
باش��گاه چلس��ی اعلام کرده است به کایخون 
علاق��ه دارد و نهایت تلاش خود را به کار گیرد 
تا این س��تاره جوان را جذب کند. بنا به نوشته 
تلگراف چلسی با پیشنهاد ۱5/5میلیون پوند در 
آس��تانه نهایی کردن قرارداد با کایخون است. 
علاوه بر چلسی 2 باشگاه لیورپول و آرسنال نیز 
به دنبال جذب این مهاجم 28 س��اله بودند اما 
چ��ون او پیش از این با ژوزه مورینیو کار کرده 
بود به احتمال خیلی زیاد ترجیح دهد پیراهن 
آبی پوش��ان لندنی را بر تن کن��د. کایخون در 
فصلی که گذش��ت تا حدودی عملکرد خوبی 
در ناپولی داش��ت و توانست ۱۱ گل برای این 
تیم به ثمر رساند. اگر قرارداد کایخون با چلسی 
نهایی شود سومین بازیکنی خواهد بود که راهی 
این تیم لندنی می شود. ژوزه مورینیو سرمربی 
چلسی در واکنش به اینکه چرا تیم او در فصل 
جابه جایی تابستانی سال جاری فعالیت کمی 
داشته است، اینگونه پاسخ داد: وقتی آبراموویچ 
باشگاه چلسی را خرید این تیم او بود که جام را 
می خرید اما الان تیم های دیگر هستند که جام 
را می خرند. چلسی الان یک وظیفه دارد و آن 
اینکه خود را قوی نگه دارد و برای دفاع از عنوان 
قهرمان��ی اش نهایت تلاش خود را به کار گیرد 
حتی اگر بازیکن بزرگی به جمع ما اضافه نشود.

گزارش اخبار

 پ��س از انتخاب بهترین های لی��گ چهاردهم، 
مطابق همیشه، انتقادات زیادی پیرامون این موضوع 
صورت پذیرفت. بس��یاری از اهال��ی فوتبال اعتقاد 
دارند که جز چند انتخ��اب در باقی گزینش ها رای 
حقیقی کارشناسان لحاظ نشده است. هنگامی که 
مهدی تاج به عنوان نخستین سخنگو پشت تریبون 
رفت تا در سالن اجتماعات برج میلاد درباره مراسم 
انتخاب ترین های لیگ چهاردهم صحبت کند، خیلی 
سریع و صریح اشاره به این موضوع کرد که همه این 
انتخابات براساس نظرسنجی از اهالی فن بوده است.  
گویا سازمان لیگ برای انتخاب هر پستی از یکسری 
از افراد خاص نظرسنجی کرده است. جامعه مربیان، 
پیشکسوتان، هیات استان ها، بازیکنان و اقشار دیگر 
در این نظرسنجی ش��رکت کردند اما همانند سال 
قبل باز هم حرف و حدیث درباره بعضی از انتخاب ها 
وجود داشت. به عنوان مثال مهدی طارمی با به ثمر 
رساندن تنها 7 گل در لیگ چهاردهم چگونه به عنوان 
بهترین مهاجم انتخاب ش��د اما خبری از آقای گل 
لیگ نبود؟ چون ادینیو دیگر در فوتبال ایران فعالیت 
نمی کند و به قطر رفته اس��ت، سازمان لیگ ترجیح 
داده از یک جوان آین��ده دار اینچنین تقدیر کند! از 
سوی دیگر قاسم حدادی فر به عنوان بهترین بازیکن 
فصل انتخاب ش��د اما این هافبک، بهترین هافبک 
لی��گ نبود و تیموریان این عنوان را از آن خود کرد. 
چگونه ابراهیم صادقی ب��ا 7 کارت زرد و یک کارت 
قرمز به عنوان بازیکن اخلاق انتخاب می شود؟ او نامزد 
حضور در خشن ترین های لیگ برتر می تواند باشد اما 
چون ظاهر آرامی دارد و اهل اعتراض نیس��ت و کلا 
دیده نمی ش��ود باید به عنوان بازیکن اخلاق انتخاب 
ش��ود. در اینجا یک س��وال پیش می آید؛ س��ازمان 
لیگ دقیقا از چه کسانی نظرسنجی کرده است؟ آیا 
پیشکسوت فوتبالی که کلا یک بار هم بازی صادقی 
را در طول لیگ گذش��ته ندیده است، برایش دارای 
وجاهت اس��ت؟ یحیی گل محم��دی و مهم تر از او 
علیرضا منصوری��ان با تیم هایی به مراتب کم مهره تر 
از س��پاهان در لی��گ درخش��یدند و اگ��ر اتفاقات 
عجیب و غری��ب تبریز نبود، ش��اید هرگز زردهای 
نصف جهان قهرمان لیگ نمی ش��دند اما در نهایت 
تعجب حس��ین فرکی به عنوان مرب��ی برتر انتخاب 
می ش��ود. در اینجا 2 راهکار به سازمان لیگ توصیه 
می شود تا برای س��ال بعد دیگر با چنین مشکلات 
بزرگ��ی که در نهایت منجر به بدبینی اهالی فوتبال 
می شود، دست به گریبان نشود. آنها همانند فیفا که 
هر سال بهترین های جهان را انتخاب می کند، تمام 
آرا را روی س��ایت خود بگذارند تا به راحتی مشخص 
شود چه کس��انی مثلا به فرکی رای داده اند و مردم 
با دیدن این آرا خودش��ان متوجه حقیقت می شوند. 
سازمان لیگ به جای اینکه سراغ هرکسی برای رای 
برود، تنها افراد متخصص را برای رای گیری انتخاب 
کند. افرادی که برای انتخاب بازیکن اخلاق، دست کم 

آنقدر حوصله داش��ته باشند تا سراغ آمار کارت های 
زرد و قرمز یک بازیکن بروند و تنها به واسطه قیافه و 
گذشته یک نفر رای ندهند. اگر این دو موضوع رعایت 
شود آن وقت شاید حق امثال علیرضا فغانی که هیچ 
جایی بین بهترین داوران ایران نداشت، به این راحتی 
قابل خوردن نباشد. سازمان لیگ باید متوجه باشد 
رای گیری موضوع خطیری است و باید از افراد واجد 
شرایط رای گرفت، نه بعضا پیرمردهایی که سالی یک 

بار هم فوتبال نگاه نمی کنند. 
تاج دفاع می کند ■

رئیس س��ازمان لیگ فوتبال ایران می گوید هیچ 
دخل و تصرفی در انتخاب برترین های لیگ برتر فوتبال 
ایران صورت نگرفته است.  مهدی تاج درباره انتقادها 
به برگزاری مراسم انتخاب بهترین های چهاردهمین 
دوره لیگ برتر و اینکه گفته می شود در این انتخاب ها 
دخل و تصرف شده، ضمن بیان مطلب یادشده اظهار 
کرد: مهم ترین ویژگی برگزاری مراس��م قرعه کشی و 
مراسم برترین ها این بود که به استانداردهای جهانی 
نزدیک ش��ده ایم. ی��ک زمانی قرعه کش��ی لیگ در 
مجموعه فدراس��یون و در لیوان برگزار می ش��د ولی 
ما طی ۱۰ روز 2 مراس��م سنگین برگزار کردیم. در 
برگزاری چنین مراس��می هیچ انتقادی نبود ولی در 
انتخاب ها صحبت هایی مطرح شد.  وی افزود: خودم 
ابتدای مراسم گفتم که انتخاب ها بستگی به سلیقه 
دارد و ممکن اس��ت بعضی از گزینه ها با سلیقه همه 
افراد جور نباشد. ما از مربیان، مدیران، رؤسای هیات ها 
و کارشناس��ان فوتبال و براساس رسم فیفا استعلام 
گرفتیم. ب��رای همین انتخاب ها دقیقا براس��اس آرا 
بود و هی��چ دخل و تصرف��ی در آن صورت نگرفت. 

رئیس س��ازمان لیگ در ادامه خاطرنشان کرد: فقط 
در بخش انتخاب برترین داور بود که کارشناس��ان 3 
داور مع��روف را انتخاب کردند ولی اصفهانیان رئیس 
کمیت��ه داوران گف��ت باید انتخاب داوران براس��اس 
امتیازبندی آنها باش��د. به این ترتی��ب اجازه بدهید 
در این ب��اره اظهار نظر نکنیم زیرا این تصمیم کمیته 
داوران بوده است.  وی درباره اینکه چرا باید نام علیرضا 
فغانی که امس��ال فینال جام ملت های آسیا را سوت 
زده از فهرست بهترین داور ایران خط بخورد؟ تاکید 
کرد: همانطور که گفت��م این تصمیم کمیته داوران 
بوده است و ما پاسخگو نیستیم. البته علیرضا فغانی 
گفته بود مرا به مراسم دعوت نکردند که باید بگویم 
ما هیچ داوری را جز 3 گزینه انتخابی کمیته داوران 
به مراسم دعوت نکردیم.  تاج صحبت هایش را اینگونه 
ادامه داد: خودتان می دانید در بحث داوران همیش��ه 
حرف و حدیث هایی بوده است. من خودم در داوری 
مسؤولیت داشتم و می دانم. برای همین نمی خواهم 
وارد این قضایا شوم. وی درباره دلایل عدم انتشار آرای 
کارشناس��ان تاکید کرد: دوستان این نقد را دارند که 
چرا آرا را منتشر نمی کنیم. شاید این نقیصه برای سال 
بعد برطرف ش��ود و ما نظ��رات را اعلام کنیم. لازمه 
این کار این اس��ت که در فرمی که برای کارشناسان 
می فرستیم ذکر کنیم آرای شان بعد از مراسم منتشر 
خواهد شد.  رئیس س��ازمان لیگ همچنین در باره 
عدم دعوت داوران به مراسم و اینکه این موضوع هم 
نقص مراسم برترین ها بود، گفت: این حرف درستی 
است. یکی از کاستی های مراسم این بود که باید جای 
بزرگ تری بگیریم تا همه داوران و دبیران هیات های 

فوتبالی و سرپرست تیم ها را هم دعوت کنیم. 

فرکی: آقای منصوریان! شما هم روزی بهترین  ■
می شوی

حس��ین فرکی درب��اره انتخاب نش��دن بعضی 
بازیکنان س��پاهان مثل احسان حاج صفی و مهدی 
ش��ریفی اظهار داشت: متاس��فانه در جامعه فوتبال 
ما ذهنیت هایی وج��ود دارد که برخی از آن پیروی 
می کنند. ش��اید اگر این 2 بازیکن که حقش��ان هم 
بود انتخاب ش��وند، معرفی ش��ده بودند، حاشیه ها 
و ح��رف و حدیث ه��ای زی��ادی به وج��ود می آمد. 
بهتر است س��ازمان لیگ شفاف سازی کرده و نحوه 
انتخاب برترین ها را روی س��ایت این س��ازمان قرار 
دهد.  سرمربی سپاهان درباره ادعای منصوریان که 
گفته س��پاهان قهرمانی اش را از او دارد، تاکید کرد: 
منصوریان و یحیی گل محمدی از مربیان بسیار خوب 
و آینده دار فوتبال ما هستند. به هر حال تفاوت مربیان 
باتجربه و کم تجربه در همین مس��ائل اس��ت. آقای 
منصوریان! ش��ما هم روزی بهترین می شوی. خیلی 
اتفاقات در فوتبال رخ می دهد که به هم ارتباط دارد و 
فقط به یک بازی و نتیجه منتهی نمی شود. سال اولی 
که در نفت بودم، این تیم در 2۰ ثانیه آخر در بوشهر 
در لیگ ماند. از آنجا بود که لطف خدا شامل حال من 
و نفت ش��د و ما اوج گرفتیم. حالا این تیم در لیگ 
قهرمانان آس��یا حضور دارد و تا امروز مربیانی مثل 
ابراهیم زاده، گل محمدی و منصوریان در آن حضور 
داشتند. من هیچ وقت ادعایی نداشتم و ندارم که تیم 
را من نگاه داشتم. اینها همه خواست خدا بود. بعد از 
سال ها مربیگری در تیم ملی و حضور در جام جهانی 
خانه نشین شدم و دوباره به فوتبال برگشتم اما تلاش 

کردم و زحمت زیادی کشیدم. 

درحالی ک��ه تنها ۱۰روز از انتخاب مالک جدید 
ملوان می گذرد، مشکلات مالی و بدقولی های این 
فرد باعث شده است، اعضای هیأت مدیره این باشگاه 
ش��مالی تغییرات مدیریتی دوباره را در دستور کار 
خود قرار دهند. بعد از جدایی سیروس محجوب از 
باشگاه ملوان در پایان چهاردهمین دوره رقابت های 
لیگ برتر باش��گاه های کشور، گزینه های مختلفی 
برای تصدی مالکیت این باشگاه با مسؤولان ورزشی 
و سیاسی بندرانزلی وارد مذاکره شدند. در این زمینه 
رقابت نهایی بین داریوش بهشتی و جواد شهبازی 
برای گرفتن مالکیت باشگاه ملوان انجام پذیرفت که 
در نشست 25 تیرماه گذشته اعضای هیأت مدیره، 
بهش��تی به عنوان مالک جدید این باشگاه شمالی 
انتخاب شد. این انتخاب درحالی صورت گرفت که 
داریوش بهشتی ضمن حفظ سمت به عنوان یکی 
از اعضای هیأت مدیره، به عنوان مدیر عامل باشگاه 
ملوان بندرانزلی منصوب ش��د. همچنین محمود 
آذرگون به عنوان سخنگوی باشگاه ملوان بندرانزلی و 
رضا پورشعبان به عنوان دبیر هیأت مدیره این باشگاه 
انتخاب ش��دند. مالک و مدیرعامل جدید بلافاصله 
بحث حضور امیر قلعه نویی به عنوان سرمربی در تیم 

ملوان را قطعی کرد و با نفرات مطرح این تیم و چند 
بازیکن دیگ��ر برای حضور در جمع انزلی چی ها به 
توافق رسید تا این تیم بعد از مدت ها رنگ آرامش 
را ببیند. ام��ا این پایان کار نبود، زیرا بهش��تی به 
وعده ه��ای خود عمل نک��رد و در این مدت تنها 2 
میلیون تومان به حس��اب باشگاه واریز کرده است؛ 
آن هم درحالی که برای پرداخت مطالبات گذشته و 
انجام تعهدات به کادر فنی و بازیکنان جدید، مالک 
جدید باید منابع مالی لازم را به حساب باشگاه واریز 
می کرد. همچنین درکنار ناراحتی مسؤولان باشگاه 
ملوان از بهشتی به خاطر عدم اجرای تعهدات، این 
مدیر بدون هماهنگی ب��رای عبدالحمید رمضانی 
حکم قائم مقامی صادر کرده است و در روزهای اخیر 
علی��ه اعضای هیأت مدیره خصوصا احمد دنیامالی 
مصاحبه هایی انجام داده اس��ت. تمام این اتفاقات، 
هیأت مدیره باشگاه ملوان بندرانزلی را برآن داشت 
تا س��اعت ۱8 دوشنبه )دیروز( به داریوش بهشتی 

ب��رای انجام تعهدات و واریز مبلغ ۴ میلیارد تومان 
فرصت بدهند و قرار ش��د درصورت واریز نش��دن 
این مبلغ به حس��اب باشگاه، از وی سلب مالکیت 
ش��ود. البته گزینه جانشینی داریوش بهشتی هم 
تقریبا مشخص شده و اگر مالک فعلی باشگاه ملوان 
بندرانزلی نتواند به تعهدات خود جامه عمل بپوشاند، 
خیلی زود از این س��مت کنار گذاش��ته می شود. 
هیأت مدیره باشگاه ملوان اما اعلام کرده است حتی 
درصورت تغییرات مدیریتی دوباره در این باشگاه، 
امیر قلعه نویی و اعض��ای کادرفنی با قدرت به کار 
خود ادامه می دهند، زیرا مورد حمایت کامل اعضای 

هیأت مدیره قرار دارند.
قلعه نویی سرمربی ملوان است، چه بهشتی  ■

باشد و چه نباشد!
سخنگوی باشگاه ملوان گفت: بهشتی  آخرین 
تاریخ پرداخت مبالغ از قبل تعیین شده را سه شنبه 
)امروز( به ما اعلام کرد. محمود آذرگون در رابطه با 

شایعه قهر بهشتی، مالک ملوان اظهار داشت: من از 
قهر ایشان خبری ندارم اما طبق آخرین قراری که 
با هم داشتیم، قرار است بهشتی سه شنبه )امروز( 
مبالغ تعیین شده به حس��اب بازیکنان و باشگاه را 
واری��ز کند. حتی در آخری��ن مصاحبه ای که خود 
ایش��ان انجام دادند اعلام کردند روز سه شنبه پول 
بازیکنان را می دهند. وی ادامه داد: ما پنجش��نبه 
هفته گذشته در دفتر دنیامالی با بهشتی جلسه ای 
برگ��زار کردیم که او در این  جلس��ه آخرین تاریخ 
برای پرداخت مبالغ از قبل تعیین شده را سه شنبه 
به ما اع��لام کرد. این تاریخ بارها جابه جا ش��ده و 
متاس��فانه هنوز هیچ مبلغی به باشگاه و بازیکنان 
ملوان پرداخت نش��ده است. آذرگون در باره شایعه 
قهر قلعه نویی به دلیل خلف وعده های بهشتی گفت: 
قلعه  نویی زمانی که می خواست به انزلی بیاید ابتدا 
با بهشتی توافق کرد اما بعد از آن با دنیامالی، رئیس 
هیأت مدیره ملوان هم حرف زد و در واقع توافقات 
بین او و باش��گاه ملوان صورت  گرفته است در این 
صورت حتی اگر بهشتی هم به عنوان مالک باشگاه 
حضور نداشته باشد قلعه نویی سرمربی ملوان است و  

هم اکنون کارهایش را هم پیش می برد. 

ادامه جنجال بر سر انتخابات سازمان لیگ

وقتی همه ناراضی اند

مالک ملوان دوباره تغییر می کند

پرداخت فقط ۲ میلیون برای تیمداری!


